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1e halfjaarrapportage 2015 
 

 

 

 

 

- Gelieve uw vragen uiterlijk 8 juni voor 9 uur 

’s ochtends in te leveren bij de griffie; 

- Gebruik alleen deze sjabloon; 

- Vermeld altijd een paginanummer bij elke vraag. 

 
 
 
  



Jaarrekening 2014 
No. Vraag Blz. 

1.  Inleiding: welke reorganisatie wordt bedoeld ? p. 4 

2.  WMO: groot voordeel: “strikter gekeken naar de toekenning van huishoudelijke 
hulp”. Mooi. Niettemin: zijn hier in het recente verleden dan kansen niet benut? 
Is er te ruimhartig toegekend? 

p. 5 

3.  “Het CAK nu rekening houdt met het vermogen van mensen”. Vraag: ligt hier 
een door de raad aangenomen beleidswijziging onder? 

p. 5 

4.  GGD: Rijswijk heeft minder taken afgenomen’. Welke taken betreft dit? p. 6 

5.  Minder investeringen op RijswijkBuiten: is de vaart inmiddels weer opgepakt? p. 8 

6.   In de inleiding van de jaarstukken 2014 geeft u aan dat er door uitstel een 
besparing is van € 185.000 op wegenonderhoud. Bent u niet bang voor de 
veiligheid van de Rijswijkse burger? In de bomenbuurt (oa Lindelaan) valt de 
openbare verlichting vaak uit, is dit een gevolg van het vooruitschuiven van het 
hoognodige onderhoud? 

4 

7.  Programma verkeer&vervoer; bereikbaarheid. Wat zijn de kosten die voor de 
Rotterdamse baan uitgegeven zijn? Het betreft hier planvorming 2015-2019. 
Aangezien de Rotterdamse Baan niet over Rijswijks grondgebied gaat zouden 
hier geen kosten mee gemoeid zijn 

42 

8.  Programma Kunst en cultuur; hebben de subsidie afspraken met de 
schouwburg ook een kostendekkend karakter? Hiermee bedoel ik dat de 
gemeente niet de kosten voor haar rekening neemt die de schouwburg “ elke 
bezoeker kost”. 

61 

9.  Programma Kunst en cultuur; kunst in de openbare ruimte. Gezien de 
kortingen de komende jaren vanuit het rijk is het dan niet verstandig om dit 
budget terug te schroeven? 

62 

10.  Gehandicaptenbeleid; Wat heeft een speel-o-theek met gehandicaptenbeleid te 
maken? 

68 

11.  Duurzaamheid; publieksacties, hoe er gemeten wordt is niet concreet maar een 
vage uiting. Wat is er concreet bereikt en wat heeft dit gekost? 

79 

12.  De inhuur van externen groeit erg hard procentueel. Kan dit niet efficiënter? 107 

13.  Door de crisis is landelijk het verzuim afgenomen. Bij de gemeente Rijswijk 
stijgt dit juist? Hoe komt dit? 

112 

14.  Hoe staat het met het Plan van Aanpak voor de Schouwburg. Is inmiddels 
duidelijk dat de exploitatie sluitend is? Of moet de gemeente opnieuw 
bijpassen? 

p.61 

15.  Wordt het opleidingsbudget van 500 euro per medewerker ook uitgenut? Hoe 
ligt deze verdeling. Wat voor soort opleidingen doet men zo al? 

p.116 

16.  Is het verplicht om de overschotten op de WMO in de reserve WMO te storten? p.176 
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1e halfjaarrapportage (incl. kadernota) 
No. Vraag Blz. 

1.  p.11: Er wordt tbv ‘de oversteek’120.250 voor bediening en onderhoud 
gevoteerd. Waarom wordt dit weggeschreven ionder ‘onderhoud 
kunstwerken’?. 

p.11 

2.  De betonmortelcentrale is gesloten. Is dit definitief? 
Heeft dat nog consequentyies voor de ontwikkeling van het haven ge bied. Is 
het bijvoorbeeld nu mogelijk de pleziervaart verder te stimuleren? 

P12 

3.  Hoe staat het met de BIZ PPP? c.q. moeten we ook voor 2016 nog rekening 
houden met geld voor de Urbanisator? 

p.13 

4.  Wat wordt bedoeld met ‘uitbreiding onderwijsleerpakket P016 

5.  Er wordt een knelpuntenbudget voorgesteld. Kennelijk zijn personele 
knelpunten in kaart gebracht (‘foto van de organisatie’). Om te beoordelen ofg 
het knelpuntenbudget noodzakelijk is en/of voldoende is qua omvang, zou de 
Raad moeten kunnen beschikken over de genoemde ‘foto’. Kan de Raad deze 
rapportage ontvangen?  

P.32 

6.  Is er een overzicht beschikbaar m.b.t. de besteding van het MOP 
welzijnsaccomodaties in 2015 

p. 39 

7.  Kunstuitingen in de openbare ruimte nemen toe. De bedragen die hiermee 
gemoeid zijn erg hoog. Is dit een bewuste keuze? Om de economie te 
stimuleren zou je ook dit bedrag kunnen verlagen en dit gebruiken om de 
precario voor ondernemers te verlagen. 

19 
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